
P R O T O K Ó Ł

z III Sesji   Sesji Rady Miejskiej w Krynicy Morskiej 
odbytej w dniu  5 grudnia  2018 r.

obrady rozpoczęto o godz. 13.oo zakończono o 17.oo  

Miejsce obrad: sala narad w budynku obok Urzędu Miasta

Na stan 15 Radnych w Sesji Rady uczestniczyło 15 Radnych.

W obradach udział wzięli:

- Burmistrz Miasta
- Skarbnik Miasta,
- Radca prawny – p. Katarzyna Swajda-Witaszek

P u n k t   1

                  Otwarcia i stwierdzenia prawomocności obrad dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej
Pani  Anna Jaworska. 

Lista obecności stanowi załącznik  do protokołu.

P u n k t   2

                Protokół z ostatniej Sesji Rady nie został przyjęty. Zostanie przedłożony na następnej
Sesji Rady po uzupełnieniu uwag wniesionych przez  Radną Panią Monikę Czajkowską.

Głosowanie imienne – lista stanowi załącznik do protokołu. 

P u n k t   3

                  Przewodnicząca Rady przedłożyła proponowany porządek obrad dzisiejszej Sesji Rady:

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności  obrad.
2. Przyjęcie protokołu z ostatniej Sesji Rady.
3. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.
4. Informacja Burmistrza Miasta o pracy Burmistrza między Sesjami Rady.
5. Zapytania i interpelacje Radnych.
6. Podjęcie uchwał w sprawie:

            
1)  przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz
Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 r.,
2) określenia stawek podatku od środków transportowych na 2019 r.
3)  zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości,
4) uchylenia uchwały Nr XXVII/260/17 Rady Miejskiej w Krynicy Morskiej,
5) zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej, ( dot. dz. Nr 786/1),
6) zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej, (  dot. dz. Nr 680/4 ),



7) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy,
8) wyrażenia  zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy,
9) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy
( dot. dz. Nr 225/4 Nr 218),
10)  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umowy
dzierżawy ( dot. dz. Nr 226),
11)  przyjęcia  Regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku  na  terenie  Gminy  Miasta  Krynica
Morska,
12)  wyboru metody ustalenia  opłaty  za gospodarowanie  odpadami  komunalnymi oraz  ustalenia
stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik,
13) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi
oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej,
14)   szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów.

7. Sprawy różne.
8. Zakończenie obrad.

Burmistrz Miasta – poprosił o wprowadzenie do porządku obrad do punktu 6 podpunktów dot.
projektów  uchwał w sprawie:

1) uzupełnienia składu Komisji Rewizyjnej,
2) powołania przewodniczącego Komisji Rewizyjnej,
3) uzupełnienia składu Komisji ds. skarg, wniosków i petycji,
4) powołania przewodniczącego Komisji ds. skarg, wniosków i petycji,
5) powołania zastępcy przewodniczącego Komisji ds. skarg , wniosków i petycji,
6) uzupełnienia składu Komisji ds. Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej, Oświaty,
Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego,
7)  uzupełnienia  składu  Komisji  ds.  Rozwoju  Społeczno-Gospodarczego,  Planowania
Przestrzennego, Turystyki i Ochrony Środowiska,
8) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania świadczenia pieniężnego
na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w
szkole i w domu” na lata 2019 – 2023,
9)ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w
domu” na lata 2019 – 2023.

Porządek  obrad  wraz  z  wprowadzonymi  zmianami  został  przyjęty  jednogłośnie  (  14  Radnych
głosowało za przyjęciem  elektronicznie , 1 Radny – p. Grzegorz Gliński – ustnie ).

Lista imienna z głosowania stanowi załącznik do protokołu.

P u n k t   4

               Przewodnicząca Rady poprosiła Burmistrza Miasta o złożenie informacji o pracy
Burmistrza między Sesjami Rady.

Informacja stanowi załącznik do protokołu.

P u n k t   5

                  Zapytania i interpelacje Radnych.



Radna Pani Renata Wielec –  odczytała stanowisko członków Rady Miejskiej w Krynicy Morskiej
do projektu uchwały budżetowej na 2019 r. 
Odczytane stanowisko w spr. budżetu na 2019 r. stanowi załącznik do protokołu.

Radna Pani Sabina Markiewka –zabrała  głos w sprawie zachwianych terminów opracowania
budżetu na 2019r.  

Odpowiedzi udzieliła Radca Prawny Pani Katarzyna Swajda-Witaszek.

Burmistrz Miasta – poinformował , że wpłynęła od Komisji budżetowej opinia w sprawie budżetu
na 2019 r.

Radna Pani  Sabina Markiewka –  zwróciła  uwagę ,  że  nie  dano Radzie możliwości  złożenia
wniosków do budżetu z uwagi na to  , że nie wszyscy Radni   zostali poinformowani o spotkaniu ,
na którym omawiany był budżet.

Radna Pani Sabina Markiewka – zadała kilka pytań na temat budżetu na 2019 r. 

Odpowiedzi udzielił Radny Pan Dariusz Labuda – członek Komisji Budżetowej.

Radny Pan Dariusz Labuda – poruszył sprawę drogi 501 . Droga ze względu na lód była na
odcinku Krynica Morska – Piaski nieprzejezdna.

Burmistrz Miasta – uwagi zostaną przekazane do Zarządu Dróg Wojewódzkich.

Radna Pani Sabina Markiewka – stwierdziła , że nie otrzymała odpowiedzi na zadane pytania
dot. budżetu na 2019 r.

Przewodnicząca Rady – poprosiła o złożenie  interpelacji na piśmie. 

Radna Pani  Sylwia  Szczurek –  zadała  pytanie  Radnemu Panu  Bogumiłowi  Banach  o  termin
spotkania na Piaskach w sprawie budżetu na 2019 r.

Radny Pan Bogumił Banach – udzielił odpowiedzi – spotkanie odbyło się 30 listopada. 

Radna Pani Sylwia Szczurek – zabrała głos w sprawie spotkania dot.  budżetu na 2019 r. oraz
powołania  Komisji  stałych  Rady  na  poprzedniej  Sesji  w  dniu  28  listopada  2019  r.  W swojej
wypowiedzi stwierdziła , że zabrano 7 Radnym  możliwość wypowiedzenia się w sprawie budżetu
na 2019 r.  nie informując ich o spotkaniu. Zapytała na jakiej podstawie została wydana opinia do
budżetu.

Radny Pan Dariusz Labuda – głos w sprawie budżetu na 2019 r. zabrał Pan Dariusz Labuda.
Stwierdził , że nikt z Radnych nie zwrócił się do Komisji Budżetowej w sprawie wniosków do
budżetu na 2019 r.

Radna Pani Sabina Markiewka -   zabrała głos - uważa,  że skoro jest  opinia dot. budżetu, to
powinien być też protokół  i Komisja. Powinni również być poinformowani o posiedzeniu Komisji
Radni.

Radna Pani  Renata  Wielec –  zabrała  głos  w  sprawie  spotkania  dot.  opracowania   opinii  do
budżetu na 2019 r.



Radny Pan Dariusz Labuda – wyjaśnił , że opinia do budżetu została opracowana przy okazji
spotkania na Piaskach w sprawie Studium dot. Piasków. 

Radna Pani Sabina Markiewka  - zadała pytanie do Pani Katarzyny Swajda- Witaszek – radcy
prawnego – czy opinia sporządzona przy okazji może być  aktem , który może uczestniczyć , w
procedowaniu do uchwały budżetowej.

Pani Katarzyna Swajda – Witaszek – radca prawny –  stwierdziła , że nie jest w stanie udzielić
takiej odpowiedzi.  Udzieliła częściowo wyjaśnień dot. procedury uchwalania budżetu.

Burmistrz  Miasta –  stwierdził  ,  że  w  poprzedniej  kadencji  rzadko  się  zdarzało  ,  że  była
umieszczana informacja o terminie posiedzenia .

Radna  Pani  Sabina  Markiewka –  sama  osobiście  zgłaszała  ,  aby  informacja  taka   była
umieszczana  na stronie Urzędu Miasta.

Radny Pan Grzegorz Gliński –  lodowisko przez dwa dni  na drogach w Krynicy Morskiej. 

Burmistrz Miasta – uwaga zostanie przekazana pracownikowi ,żeby zwrócił na to uwagę. 

Radna Pani Sylwia Szczurek – pytanie do Pani Katarzyny Swajda - Witaszek – radcy prawnego –
czy w Pani opinii została naruszona uchwała z dnia 10.09.2010 r.  w spr. procedury uchwalania
budżetu.

Pani  Katarzyna  Swajda  –  Witaszek  –  radca  prawny –  nie  jest  w  stanie  udzielić  takiej
odpowiedzi bez zapoznania się z terminami. Taka opinia wymaga analizy.

Radna Pani Sylwia Szczurek – pytanie do Pani Katarzyny Swajda - Witaszek – radcy prawnego –
czy pismo , które wpłynęło od Radnego Pana Dariusza Labudy czy jest to opinia do budżetu według
Pani.

Pani Katarzyna Swajda – Witaszek – radca prawny – nie widziałam tego dokumentu. Jeżeli
Komisja stwierdziła , że jest to opinia , więc to Państwo muszą ocenić. 

Burmistrz Miasta – opinia w spr. budżetu na 2019 r.  wpłynęła podpisana przez dwóch członków
Komisji.

Radna Pani Sylwia Szczurek –  pytanie  do Radnych – na  jakiej  podstawie  została  wydana ta
opinia.  Czy jest lista obecności tej Komisji, czy jest protokół.
Poprosiła o przerwę w obradach  aby Pani Katarzyna Swajda-Witaszek zapoznała się z tematem, bo
chciała by dzisiaj znać stanowisko pani mecenas w tej  sprawie.

Pani Katarzyna Swajda – Witaszek – radca prawny – w przerwie nie jest w stanie takiej opinii
wydać. 

Radny Pan Witold Sidor – zabrał głos między innymi w sprawie poprzedniej kadencji.

Przewodnicząca Rady – odebrała głos Radnemu Panu Witoldowi Sidor.

Jeżeli Radni mają jakieś uwagi Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie ich na piśmie. 



Radna Pani  Sylwia  Szczurek –  po  wypowiedzi   Radnego  Pana  Witolda  Sidora  zabrała  głos
 i odwołała się do protokołu z Sesji z poprzedniej kadencji z dnia 4.12.2014 r.

Radny Pan Witold Sidor – stwierdził ,  że w poprzedniej kadencji nie było chętnych do pracy
 w Komisji Rewizyjnej i dlatego wyraził zgodę. 

Przewodnicząca  Rady –  poprosiła  o  powstrzymanie  emocji  i  skupienie  się  nad  tematem
uzupełnienia składów Komisji stałych Rady.

P u n k t   6

                    Przewodnicząca Rady przedłożyła projekty uchwał w sprawie :

1) uzupełnienia składu Komisji Rewizyjnej

Zgłoszono osoby:

1. Pani Renata Wielec – wyraziła zgodę – otrzymała 15 głosów za
2. Pan Grzegorz Gliński – wyraził zgodę – otrzymał 15 głosów za

Głosowanie imienne – lista stanowi załącznik do protokołu.

Uchwała w sprawie uzupełnienia składu Komisji Rewizyjnej została przyjęta jednogłośnie jako

Uchwała Nr III/10/18

W sprawie uzupełnienia składu Komisji Rewizyjnej.
Uchwała wraz z imienną listą głosowania stanowi załącznik do protokołu.

2)    powołanie przewodniczącego Komisji Rewizyjnej

Zgłoszono osoby:

1. Pan Tomasz Kloska – wyraził zgodę – otrzymał  8 głosów za , 7 przeciw
2. Pan Grzegorz Gliński – wyraził zgodę – otrzymał 7 głosów za , 8 przeciw

Głosowanie imienne – lista stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej został Radny Pan Tomasz Kloska.

Uchwała w sprawie powołania przewodniczącego Komisji Rewizyjnej została przyjęta większością 
głosów ( 10 za , 5 przeciw) jako

Uchwała Nr III/11/18



W sprawie powołania przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.
Uchwała wraz z imienną listą głosowania stanowi załącznik do protokołu.

3) uzupełnienie składu Komisji ds. skarg, wniosków i petycji

Zgłoszono osoby:

1. Pani Lidia Krzyżanowska – wyraziła zgodę – otrzymała 15 głosów za
2. Pani Adriana Filiks-Januszko – wyraziła zgodę – otrzymała 15 głosów za

Głosowanie imienne – lista stanowi załącznik do protokołu.

Uchwała w sprawie  uzupełnienie składu Komisji ds. skarg, wniosków i petycji została przyjęta
jednogłośnie jako

Uchwała Nr III/12/18

W sprawie  uzupełnienie składu Komisji ds. skarg, wniosków i petycji.
Uchwała wraz z imienną listą głosowania stanowi załącznik do protokołu.

4) powołania przewodniczącego Komisji ds. skarg, wniosków i petycji

Zgłoszono osoby:

1. Witold Sidor – wyraził zgodę – otrzymał 8 głosów za, 7 przeciw
2. Lidia Krzyżanowska – wyraziła zgodę – otrzymała 7 głosów za , 8 przeciw

Głosowanie imienne – lista stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczącym Komisji został Pan Witold Sidor.

Uchwała w sprawie  powołania przewodniczącego Komisji ds. skarg, wniosków i petycji została 
przyjęta większością głosów ( 9 za , 6 przeciw) jako

 

Uchwała Nr III/13/18

W sprawie powołania przewodniczącego Komisji ds. skarg, wniosków i petycji.
Uchwała wraz z imienną listą głosowania stanowi załącznik do protokołu.

5)  powołania zastępcy przewodniczącego Komisji ds. skarg , wniosków i petycji.

Zgłoszono powołania zastępcy przewodniczącego Komisji ds. skarg , wniosków i petycji,no osoby:

1. Adriana Filiks – Januszko – wyraziła zgodę – otrzymała 15 głosów za

Głosowanie imienne – lista stanowi załącznik do protokołu.



Uchwała w sprawie  powołania zastępcy przewodniczącego Komisji ds. skarg , wniosków i petycji 
został przyjęta jednogłośnie jako

Uchwała Nr III/14/18

W sprawie  powołania zastępcy przewodniczącego Komisji ds. skarg , wniosków i petycji.
Uchwała wraz z imienną listą głosowania stanowi załącznik do protokołu.

6) uzupełnienia składu Komisji ds. Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej, Oświaty, 
Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego.

Zgłoszono osoby:

1. Sylwia Szczurek – wyraziła zgodę – otrzymała 15 głosów za
2. Katarzyna Nowakowska – wyraziła zgodę – otrzymała 15 głosów za

Głosowanie imienne – lista stanowi załącznik do protokołu.

Uchwała w sprawie  uzupełnienia składu Komisji ds. Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury 
Technicznej, Oświaty, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego 
została przyjęta jednogłośnie jako 

Uchwała Nr III/15/18

W sprawie  uzupełnienia składu Komisji ds. Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej, 
Oświaty, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego.
Uchwała wraz z imienną listą głosowania stanowi załącznik do protokołu.

7)  uzupełnienia składu Komisji ds. Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Planowania 
Przestrzennego, Turystyki i Ochrony Środowiska.

Zgłoszono osoby:

1. Sabina Markiewka – wyraziła zgodę – otrzymała 15 głosów za.

Głosowanie imienne – lista stanowi załącznik do protokołu.

Uchwała w sprawie  uzupełnienia składu Komisji ds. Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, 
Planowania Przestrzennego, Turystyki i Ochrony Środowiska została przyjęta jednogłośnie jako

Uchwała Nr III/16/18

W sprawie  uzupełnienia składu Komisji ds. Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Planowania 
Przestrzennego, Turystyki i Ochrony Środowiska.
Uchwała wraz z imienną listą głosowania stanowi załącznik do protokołu.



Przewodnicząca Rady – pogratulowała wyboru do Komisji i zarządziła 5-cio minutową przerwę.

8) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 r.,

Radna Pani Adriana Filiks-Januszko – poprosiła  o wyjaśnienie  kilku punktów dot. w/w projektu
uchwały.

Pani Danuta Wechterowicz- przewodnicząca Komisji AA – udzieliła odpowiedzi na zadane 
pytania.
Po złożonych wyjaśnieniach w/w projekt uchwały  został przyjęty jednogłośnie jako

Uchwała Nr III/17/18

W  sprawie   przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych  oraz  Przeciwdziałania  Narkomanii  na  2019  r.
Uchwała wraz z imienną listą głosowania stanowi załącznik do protokołu.

9)   określenia  stawek  podatku  od  środków  transportowych  na  2019  r.,  który  został  przyjęty
jednogłośnie jako

                                                                                                                       Uchwała Nr III/18/18

W sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych na 2019 r.
Uchwała wraz z imienną listą głosowania stanowi załącznik do protokołu.

10)  zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości

Radny  Pan  Grzegorz  Gliński -zwrócił  uwagę  na  brak   informacji  osobowych   dot.  uchwał
 w sprawie dzierżaw.

Burmistrz Miasta – udzielił odpowiedzi.

w/w projekt uchwały  został przyjęty większością głosów ( 14 za, 1 wstrzymał się) jako

                                                                                                                       Uchwała Nr III/19/18

W sprawie  zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości.
Uchwała wraz z imienną listą głosowania stanowi załącznik do protokołu.

11)   uchylenia  uchwały  Nr  XXVII/260/17  Rady  Miejskiej  w  Krynicy  Morskiej,  który  został
przyjęty jednogłośnie jako

                                                                                                                       Uchwała Nr III/20/18



W  sprawie   uchylenia  uchwały  Nr  XXVII/260/17  Rady  Miejskiej  w  Krynicy  Morskiej.
Uchwała wraz z imienną listą głosowania stanowi załącznik do protokołu.

12) zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej, ( dot. dz. Nr 786/1), który został przyjęty
jednogłośnie jako

                                                                                                                       Uchwała Nr III/21/18

W sprawie  zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej.
Uchwała wraz z imienną listą głosowania stanowi załącznik do protokołu.

13)  zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej, (  dot. dz. Nr 680/4 ),który został przyjęty 
jednogłośnie jako

                                                                                                                       Uchwała Nr III/22/18

W sprawie  zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej.
Uchwała wraz z imienną listą głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Radna Pani Lidia Krzyżanowska – poprosiła o bardziej szczegółowe opisywanie mapek 
załączonych do projektów uchwał w spr. dzierżaw. 

14)   wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umowy
dzierżawy (dot. dz. Nr 436/38 pow. 43 m2) , który został przyjęty jednogłośnie jako

                                                                                                                       Uchwała Nr III/23/18

W sprawie  wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy
dzierżawy.
Uchwała wraz z imienną listą głosowania stanowi załącznik do protokołu.

15)  wyrażenia   zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umowy
dzierżawy ( dot. dz.436/38 pow.19 m2) ,który został przyjęty jednogłośnie jako

                                                                                                                       Uchwała Nr III/24/18

W sprawie  wyrażenia  zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy
dzierżawy.
Uchwała wraz z imienną listą głosowania stanowi załącznik do protokołu.

16)   wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umowy
dzierżawy ( dot. dz. Nr 225/4 Nr 218) , który został przyjęty jednogłośnie jako

                                                                                                                       Uchwała Nr III/25/18



W sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy
dzierżawy.
Uchwała wraz z imienną listą głosowania stanowi załącznik do protokołu.

17)  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umowy
dzierżawy ( dot. dz. Nr 226), który został przyjęty jednogłośnie jako

                                                                                                                       Uchwała Nr III/26/18

W sprawie  wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
dzierżawy.
Uchwała wraz z imienną listą głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Burmistrz Miasta – wyjaśnił wszelkie wątpliwości odnośnie projektów uchwał w sprawie dzieżaw
działek.

18)  przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miasta Krynica 
Morska,

Burmistrz Miasta- poinformował o wprowadzeniu nowych zapisów w podejmowanej uchwale
 w stosunku do poprzedniej uchwały.

w/w projekt uchwały  został przyjęty jednogłośnie jako

                                                                                                                       Uchwała Nr III/27/18

W sprawie  przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miasta 
Krynica Morska.
Uchwała wraz z imienną listą głosowania stanowi załącznik do protokołu.

19)  wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 
stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik

Radna Pani Sabina Markiewka i Radna Pani Renata Wielec  – poprosiły o wyjaśnienie nowych
zapisów w w/w projekcie uchwały.

Burmistrz Miasta – udzielił odpowiedzi.

W/w projekt uchwały został  przyjęty jednogłośnie jako

                                                                                                                       Uchwała Nr III/28/18

W sprawie  wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 
ustalenia stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik.
Uchwała wraz z imienną listą głosowania stanowi załącznik do protokołu.



20)  określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi
oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej, który
został przyjęty jednogłośnie jako

                                                                                                                       Uchwała Nr III/29/18

W sprawie  określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 
elektronicznej.
Uchwała wraz z imienną listą głosowania stanowi załącznik do protokołu.

21)   szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów,który został przyjęty 
jednogłośnie jako

                                                                                                                       Uchwała Nr III/30/18

W sprawie   szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów
komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych  odpadów.
Uchwała wraz z imienną listą głosowania stanowi załącznik do protokołu.

22)   podwyższenia  kryterium  dochodowego  uprawniającego  do  przyznania  świadczenia
pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem
„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023, który został przyjęty jednogłośnie jako

                                                                                                                       Uchwała Nr III/31/18

W sprawie  podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania świadczenia 
pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 
„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023.
Uchwała wraz z imienną listą głosowania stanowi załącznik do protokołu.

23)  ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i
w domu” na lata 2019 – 2023, który został przyjęty jednogłośnie jako

                                                                                                                       Uchwała Nr III/32/18

W sprawie  ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek 
w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023.
Uchwała wraz z imienną listą głosowania stanowi załącznik do protokołu.

P u n k t   7

                                Sprawy różne



Głos zabrali:

1. Pani ------------------------   - w sprawie opłaty za wodę i śmieci – odpowiedzi udzieliła Radna 
Pani Renata Wielec oraz Burmistrz Miasta.

2. Pan -------------- – w sprawie wyborów samorządowych stwierdził , że sprawa wyborów nie 
została jeszcze zakończona.

3. Pani ---------------------- – wniosek o stolik z kawą i herbatą dla uczestniczących w obradach Sesji
Rady.

Dokładne wypowiedzi Radnych i szczegółowy przebieg Sesji Rady Miejskiej  można odtworzyć na 
miejskim kanale na YouTubie ( Gmina Miasta Krynica Morska).

P u n k t   8

                      W wyniku wyczerpania się porządku obrad Przewodnicząca Rady zamknęła III Sesję 
Rady Miejskiej, dziękując wszystkim za przybycie.

Protokółowała                                                                       Przewodnicząca Rady Miejskiej

Mariola Grajkowska                                                                            Anna Jaworska
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